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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 
16 januari 2023 

 

Plats: via Skype klockan 13:15-15:00 

  
Närvarande: 
Alexandra Göransson Stadsdelsdirektör 
Lena Kullberg-Boman Avd. chef, förskoleavdelningen 
Odini Nzeribe               Avd.chef, äldreomsorgsavdelningen 
Olle Ingemarsson  HR-chef 
Snorre Berglund Ekonomichef 
Andreas Evestedt Avd.chef, stadsmiljö 
Maria Klemets Hellberg Avd.chef, sociala avdelningen 
Emma Liljenberg Avd.chef, Stab och kansli 
  
För arbetstagarna: 
Bengt Olsson              Kommunal 
Ulf Bjerregaard              Kommunal Anmält förhinder 
Kjell Skaraas              Vision 
Susan Pitkänen              Vision 
Dick Morén              Saco 
Cecilia Bross              Sveriges Lärare  
Ulf Fogelström              SSR 
Karin Wrannvik              Ledarna Anmält förhinder  
Josefin Thavelin Tedfelt       HSO  
 
Vid protokollet  
Carina Holm 
 
     
    

1. Föregående protokoll. 
Justeras. 
.  
 

2. Facklig information.    
Årets första Cesam är imorgon 17 januari. 
Sveriges Lärare – Cecilia påminnner oss om det nya namnet 
för förbundet. 
SSR - Arbetsplatsrådet har årsmöte onsdag 1 mars 
 
Inget nytt från övriga förbund. 
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3. Arbetsmiljö och hälsa  
- Aktuellt med anledning av Covid 19 
 
Äldreomsorgen –  generellt en del förkylningar och 
influensa men läget är stabilt. 
 
Förskolan – Det är stabilt idag och det har även fungerat väl 
under julhelgerna. 
 
Sociala – Stabilt trots en del vanliga förkylningar och 
influensa. 
 
- Redovisning årlig uppföljning SAM 
Svarsperioden har förlängts då svarsfrekvensen var låg. Pga 
detta så skjuts redovisningen upp till februari. Preliminärt 
kan sägas att kunskapsnivåerna ser bra ut, och att en 
förklaring till den lägre svarsfrekvensen är att ett antal 
arbetsplatser har gått ihop och svarat gemensamt.  
 
 
 

4. Verksamhet och budget 
a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 27 januari 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-
stadsdelsnamnd 
 
Kommunal  - Angående Verksamhet och budget så är det 
viktigt att alla förslag från fackförbunden och svaren från 
förvaltningen bifogas till nämnden.  
Protokollet från exta FVG 9 januari kommer att skickas till 
nämnd i januari.  
 
Utöver detta, inga kommentarer kring ärenden till       
Stadsdelsnämnden från facken 
 
b. Trygghetsarbete i utemiljöerna – Ett behov finns av att 
utöka platsaktivering och fältarbete i olika delar av 
stadsdelen. Det arbetas nu med att ta fram en projektplan 
och en ram för det arbetet. Detta kommer bli aktuellt att ta 
upp till nästa FVG och under hela året.  
 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
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c. Nyckeltal timanställda -  Bra arbetsgivare indikatorn har 
tagits bort. Den har ersatts med nyckeltal för antalet 
timanställda.  
Det är en samlingsindikator för äldreomsorgen, förskolan 
och delar av sociala avdelningen.  
Förslaget är att vårt mål på Södermalms 
stadsdelsförvaltning 2023 ska vara 10 % timavlönade. Vi 
vill ha ett realistiskt mål och försöka sänka det över tid.  
Kommunal – bekräftar att man ser att det är komplicerat 
med ett samlingsmål då det skiljer sig en hel del mellan 
verksamheterna.  
 

5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling. 
Inga punkter på detta.  
 

6. Balanslistan 
 

7.Övriga frågor 
-Signeringsprocessen – Signeringsprocessen som togs upp 
på föregående FVG kommer att fortsätta som tidigare med 
att varje enskilt fackförbund signerar protokollet digitalt via 
Signe.  
-Nytt telefoniavtal – Möjligheten att fakturera anställda som 
använder arbetstelefon privat försvinner med det nya 
telefoniavtalet som träder i kraft 20 januari. En övergång 
kommer att ske fram tom 1 mars för att underlätta för de 
som använder sig av arbetstelefonen med prefix för privata 
samtal.  
De arbetstagare där vi som arbetsgivare har som krav att 
de ska kunna nås utanför arbetstid kommer få ett fast 
abonnemang, det gäller främst chefer och vissa roller i 
säkerhetsorganisationen.  
 
Kommunal – Bengt lyfte att när det skickas mejl mellan Edu 
och övriga så går mejlet igenom men det skickas också 
tillbaka ett mejl om säkerhet. Det är en konsekvens av att 
vi har olika leverantörer och upplägg för IT i staden.  
 
HSO Josefin undrar om FVG möten kommer att ske digitalt 
under hela 2023 och svaret är ja.  Stadsdelsdirektör Alex 
ser dock fram emot ett möte under året där hon får träffa 
alla fysiskt. 
 
Tillitsbaserad styrning  - i personalchefsgruppen är det en 
punkt som diskuteras. En koppling finns också till det 
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stadsövergripande arbetet som sker idag och som vi 
kommer få svar på.  
Stadens kvalitetsprogram – det inbegrips också indirekt här.  
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